

Safe Storage of Chemicals

Improper and unsafe storage of chemicals can be hazardous to you and your workers. Use this basic checklist⁺ as a guide to keep you and your workers safe. For more information on how you can keep your workplace safe, go to www.wshc.sg

Name of Company _____ Process/ Location _____

Checked by (Name/ Designation)		Date	
Safety	Checks	Please tick (✓) Yes No NA*	If no, action required by:
Chemicals are kept in closed containers when not in use.			Name:
Chemicals and their containers are correctly labelled.	Americanium Hydrovide 191, UN Rec 2672 Not Count Page The Count of County of Count		Name:
Chemicals and their containers are stored properly (e.g., racks and cabinets) in well-ventilated areas.			Name:
Safety data sheets (SDS) are available for all the chemicals stored.	EAST TAILS SOFT SOM		Name:
Workers are prohibited from smoking in areas where flammable chemicals are stored.			Name:
Containment materials such as absorbents are available.	EMERGENCY SPILLAGE KIT		Name:
Fire extinguishers on site are not expired.	© COMBAT		Name:
Combustibles (e.g., papers and cloths) are removed or stored away from the chemical storage area.			Name:

^{*} NA – Not applicable



⁺ This checklist may not cover all aspects of work activities in your workplace. You should review the checklist when there are changes in any work activity.



化学物品的安全储存

化学物品如果储存不当,会危害到工人的安全与健康。请使用以下检查表+,确保工人安全。 请登入 www.wshc.sg 以了解更多详情。

公司名称		流程/地点	
检查者(姓名/职衔)		日期	
安全	指示	请打勾(√) 是 否 NA*	如果答否,必须采取适当措施:
化学物品在不使用时都储 存在封闭的容器里。			姓名:
化学物品与其容器都贴上 正确标签。	Ammonium Hydroxide 191, UN No. 2672 Not Young Part Young The Chart I company for the Montal Asian Management of the State of the St		姓名:
化学物品与其容器都储存 在通风良好的地方 (如架子 上、储藏柜里)。			姓名:
所有储存的化学物品都附 带材料安全资料单 (SDS)。	EMET SELT SELT SELT SELT SELT SELT SELT SE		姓名:
工人被禁止在可燃化学物 品储存处抽烟。			姓名:
工作场所存放着溢漏吸 收物。	EMERGENCY SPILLAGE KIT		姓名:
灭火器都还没到期,还能 使用。	OCOMBAT G C E B		姓名:
易燃物 (如纸、布) 都远离 化学物品储存处。			姓名:

- + 本检查表可能不包罗您职场所有的工作活动。如果工作活动改变,您应该检阅本检查表。 * NA 不适用

